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Sēde sasaukta 2023.gada 27.aprīlī plkst.9  

Sēde atklāta 2023.gada 27.aprīlī plkst.09:01 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 15 Bauskas novada domes deputāti 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris 

Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāts Voldemārs Čačs, 

deputāte Līga Rimševica, deputāte Līga Jankova, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte 

Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāte Laine Baha, 

deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Jānis Kalniņš 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes piekšsēdētājs Aivars Okmanis – Rīgā 

deputāts Mārtiņš Cimermanis – darba dēļ 

deputāts Rihards Melgailis – attaisnojoša iemesla dēļ 

deputāts Jānis Dūmiņš - attaisnojoša iemesla dēļ, sēdē ierodas plkst.10 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona 

Spurķe, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, datorsistēmu un datortīklu 

galvenais administrators Ingemārs Avotiņš, Juridiskā un iepirkumu departamenta Juridiskās 

nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, Uzņēmējdarbības 

un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciālistes Gija 

Spula, Diāna Goldmane un Andra Matuļenko, Administratīvā departamenta vadītāja Līga 

Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, darba drošības speciālists 

Andrejs Podnieks, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, Attīstības un 

būvniecības departamenta vides speciālists Valērijs Gabrāns, Attīstības un būvniecības 

departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Ekonomikas un finanšu departamenta Grāmatvedības 

nodaļas vadītājs Aigars Vērmanis, galvenā grāmatvede Inta Rasa, Bauskas apvienības 

pārvaldes Bauskas pilsētas nodaļas vadītāja Dace Šķiliņa, nekustamo īpašumu speciālists Māris 

Šarķis, Rundāles apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Dace Neiberte, izglītības 

iestādes “Vecsaules pamatskola” direktore Aija Spriņķe, izglītības iestādes “Bauskas pilsētas 

pamatskola” direktors Jānis Rumba, pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” direktore Irīna 

Freimane, sporta nama “Dartija” direktore Ineta Bramane, iestādes “Bauskas Bērnu un 

jauniešu centrs” direktore Veronika Puķe, pašvaldības aģentūra “Iecavas veselības centrs” 

direktors Sandris Kaidaks, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 
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Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Kolektīvā iesnieguma “Par Bauskas novada vizuālās identitātes saglabāšanu” 

izvērtēšanas komisijas ziņojums. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2022.gada pārskata apstiprināšanu. 

4. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par pašvaldības stipendijas 

piešķiršanu studējošiem, kuri apgūst medicīniskās izglītības programmu” 

apstiprināšanu. 

5. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības 

aģentūras “Iecavas veselības centrs” nolikums” apstiprināšanu. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu. 

9. Par investīciju projekta “Autoceļa “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” un Dārza ielas 

posma no Dzintaru ielas līdz autoceļam A9 “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” 

pārbūve” iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

10. Par investīciju projekta “Autoceļa A10 “V1040-Smiltaiņi-Audrupi-Jaunsvirkaļi” 

pārbūve” iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

11. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 30.maija lēmumā “Par atbalstu 

projektam “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā””. 

12. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 29. septembra lēmumā “Par 

aizņēmumu ERAF līdzfinansētā projekta “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana 

Bauskas novadā”, aktivitātes “Ēkas pārbūve grupu dzīvokļu un pakalpojuma “Atelpas 

brīdis” izveidei Slimnīcas ielā 4, Bauskā, Bauskas novadā” īstenošanai”. 

13. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta restaurācijas 

būvprojekta sagatavošanai. 

14. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēku Bauskā, Plūdoņa ielā 42 k-1, 42 k-2, 42 k-3 un 

42 k-4 arhitektoniski mākslinieciskajai inventarizācijai. 

15. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 33 fasāžu arhitektoniski 

mākslinieciskajai inventarizācijai. 

16. Par papildu finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā “Vecumnieku Mūzikas 

un mākslas skolas pārbūve”. 

17. Par izmaiņām Bauskas novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

18. Par Bauskas novada būvvaldes 2023.gada 26.janvāra lēmuma “Par atteikumu izsniegt 

reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas ielā 16, Iecavā” apstrīdēšanu. 

19. Par SIA “Biovide” reģistrēšanu asenizācijas pakalpojumu veikšanai. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

reorganizāciju. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 

skolas” telpu nomas maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu. 

23. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes 
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“Vecsaules pamatskola” nolikumā. 

24. Par grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu”. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” 

attīstības plāna saskaņošanu. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Bauskas pilsētas 

pamatskola” attīstības plāna saskaņošanu. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, Bauskā daļas 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Bauskas vecpilsēta”. 

28. Par dzīvojamās mājas Salātu ielā 28, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

29. Par dzīvojamās mājas “Centrs 15”, Pastališķos, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

30. Par dzīvojamās mājas  “Centrs 16”, Pastališķos, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

31. Par dzīvojamās mājas “Centrs 17”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-18, Ozolaine, 

Vecsaules pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu un 

atsavināšanu. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas iela 5-3, 

Bauska, Bauskas novadā atsavināšanu. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Ceplis 5” - 4, Ceplis, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Liepu iela 5-10, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

36. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15”- 9, 

Pastališķi, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

37. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15”- 12, 

Pastališķi, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 13”- 11, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16”- 28, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Upmala”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kārkliņi”, Svitenes pagastā 

atsavināšanu. 

 

Sēdes vadītājs A.Mačeks informē klātesošos par viena papildus jautājuma iekļaušanu 

sēdes darba kārtībā, notiek balsošana. 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 
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Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis 

Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 42.jautājumu. 

  

Papildus darba kārtība: 

 

42. 

 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, I.Pētersone, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Informē par pašvaldības darbību reglamentējošā rīkojuma sagatavošanu un izdošanu, 

par 2023.gadā veiktajiem auditiem, par darbu pie jaunu noteikumu projektiem, par virzības 

par kolektīvā iesnieguma par kapitālsabiedrību reorganizācijas procesu, par darbu pie 

kapitālsabiedrību dalībnieku sapulču sasaukšanu saistībā ar gada pārskatu izskatīšanu, par 

reorganizācijas procesa virzību.  

 Lai realizētu domes lēmuma izpildi, ieviešot pašvaldībā individuālo mēnešalgu 

noteikšanu, izdots rīkojums, nosakot uzdevumus: iestāžu vadītāji no 3.-28.aprīlim veic 

darbinieku izvērtējumus, iesniedzot tos Atlīdzības komisijai; no 2.-31.maijam Atlīdzības 

komisija kopā ar iestāžu vadītājiem veic izvērtēšanas pārraudzību, saskaņošanu un 

akceptēšanu; pēc tam iestāžu vadītāji izdod rīkojumu par individuālās mēnešalgas 

noteikšanu periodā no šī gada 1.jūnija līdz 31.decembrim. Līdz šim vairāki iestāžu vadītāji 

jau ir iesnieguši izvērtējumus, komisijas sēde būs piektdien un tiks noteikts grafiks, kā 

informēs iestāžu vadītājus. 

 Izdots arī rīkojums par iestāžu vakancēm, kurā noteikti kritēriji: ja iestādē ir 

izveidojusies vakance, iestāžu vadītājam jāpārskata nepieciešamo darbinieku slodžu skaits, 

darba pienākumu pārdale, jāizvērtē vakantā darba noslodze, nosakot darba pienākumu 

apjomam atbilstošu slodzi; šo kritēriju izpilde nepieciešama, lai varētu akceptēt vakances 

izsludināšanu. Līdz šim saņemts viens iesniegums no Pilsrundāles vidusskolas par 

saimnieciskās funkcijas nodrošināšanai nepieciešamu vakanci; veiktas pārrunas, kā šo 

procesu varētu padarīt efektīvāku, neizsludinot konkursu.  

 Sagatavots rīkojuma projekts par darba grupas izveidi Bauskas novada pašvaldības ielu 

un ceļu izvērtēšanai, kurā noteikti uzdevumi līdz 2026.gadam, darba grupas vadītājs ir 

pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis Kalnika, vadītāja vietnieks Mārtiņš Veinbergs, 

darba grupā ir 4 deputāti un apvienību pārvalžu vadītāji. Rīkojums ir saskaņošanas procesā.  

 2023.gadā pilnībā pabeigti 3 auditi – darbinieku noslodzes izvērtējums bāriņtiesā 

(notiek ieteikumu ieviešanas process, maija sēdēs tiks iekļauts jautājums par bāriņtiesas 

2022.gada darbības izvērtējumu), pašvaldības budžeta izlietojums izglītības iestāžu 

uzturēšanai (vērsts uz grāmatvedības procesu reglamentēšanu), meža apsaimniekošanas 

organizācijas audits (organizatoriskās darba grupas izveide, meža apsaimniekošanas plāna 
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izstrāde). Uzsākta pārbaude par personālresursu plānošanu finanšu vadības pārskata procesā 

ar termiņu līdz šī gada 21.jūlijam (šobrīd informācijas uzkrāšanas procesā). 

 Notiek darbs pie pašvaldības noteikumu izstrādes: jauns Bauskas novada pašvaldības 

nolikums, pašvaldības reglaments, Bauskas novada līdzdalības budžeta nolikums. Tuvākajā 

laikā šie jautājumi tiks izskatīti sēdēs. Izglītības nodaļai uzdots uzdevums izstrādāt saistošos 

noteikumus par izglītojamo pārvadājumu kārtību; projektu izskatīšana varētu notikt maijā. 

Darba grupa strādā arī pie Mājokļu politikas dokumenta izstrādes. 

 Saistībā ar kolektīvā iesnieguma par kapitālsabiedrību reorganizāciju izskatīšanu, 

13.aprīlī notika komisijas sēde, tika noteikti vairāki jautājumi, uz kuriem jāsagatavo 

atbildes, piesaistīta Juridiskā nodaļa atbilžu sagatavošanai līdz 10.maijam; sagatavotā 

informācija tiks nosūtīta visiem komisijas dalībniekiem; nākamā sēde noteikta 19.maijā.  

 Kapitālsabiedrību reorganizācijas procesā darbs notiek divos virzienos. Ir izveidotas 

nozaru pārvaldības grupas ūdensapgādē, siltumapgādē un namsaimniecībā; iespējama 

iecirkņu pārvaldības principa piemērošana, veidojot teritoriālos iecirkņus; šo modeli 

atbalstīja kapitālsabiedrības, neskaidrs šobrīd ir Rundāles iecirkņa darbības nodrošinājums. 

Otrs virziens saistīts ar ūdenssaimniecības pakalpojumu, ko nodrošina pašvaldība, 

pārņemšanu kapitālsabiedrību pārziņā, procesā iesaistīti apvienību pārvalžu vadītāji, 

tuvākajā laikā tiks izskatīts šis jautājums sēdēs.  

Bija garas diskusijas arī par klientu datu pārcelšanu – vienojās par datu pārnesi SIA 

“VIDES SERVISS” esošajā sistēmā.  

Plānots sasaukt dalībnieku sapulci SIA “Bauskas ūdens”, lai veiktu izmaiņas SIA 

“Bauskas ūdens” nosaukumā, lai maijā varētu parakstīt reorganizācijas līgumu.  

Paralēli notiek dažādas aktivitātes – gatavošanās novada svētkiem, talkas, meža dienas 

u.c. 

I.Pētersone lūdz sagatavot informāciju par mērķdotāciju sadalījumu ceļiem un par 

primāro veselības aprūpes pakalpojumu pieejamības apzināšanu. I.Romānovs pieņem šos 

ieteikumus izpildei.  

G.Kalniņš papildina par mērķdotācijām ceļiem, ka nevienmērīgs sadalījums.  

A.Mačeks rezumē izpilddirektoram vērst uzmanību ieteikumiem par informācijas 

sagatavošanu, piesaistot arī Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļu. Informāciju 

pieņem zināšanai. 

  

 

2.p. 

Kolektīvā iesnieguma “Par Bauskas novada vizuālās identitātes saglabāšanu” izvērtēšanas 

komisijas ziņojums. 

(A.Mačeks, I.Pētersone, G.Kalniņš) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Pēc pievienoto materiālu izklāsta ir skaidrs ekspertu, uzņēmēju, sabiedrības pārstāvju 

viedoklis. Pie vienota secinājuma komisija nenonāca, jo iesnieguma pārstāvis principiāli 

nepiekrīt. Tika uzklausīti uzņēmēji, eksperti, tika sagatavoti uzdevumi, kas jāveic, lai iegūtu 

papildu informāciju. Kolektīvā iesnieguma iesniedzējs uzrakstīja atkārtotu iesniegumu par 

faktu apšaubīšanu, atkal tika izskatīts šis iesniegums, un gala slēdziens – darbs ir jāturpina – 

identitāti pārcelt uz visu Bauskas novadu nevar; sabiedrības iesaiste ir jāveicina.  

 I.Pētersone lūdz izklāstīt secinājumus. 

 A.Mačeks citē komisijas ziņojumu “Nepiemērot 2020.gadā izstrādāto vizuālo identitāti 

Bauskas novadam ar saukli “Bauska, kur satiekas” bez plašākas visa novada iedzīvotāju 

iesaistes un  speciālistu veiktās situācijas analīzes un novērtējuma. Uzņēmējdarbības un 

mārketinga departamentam jāturpina uzsāktais darbs vizuālās identitātes izstrādei, slēdzot 

līgumu saskaņā ar veiktās tirgus izpētes vizuālās identitātes izstrādei rezultātiem, iesaistot 
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sabiedrību izstrādes procesā; kolektīvā iesnieguma iesniedzējs Kaspars Kalējs nepiekrīt 

ziņojumam, jo tas ir pretrunā kolektīvajā iesniegumā paustajam; Bauskas apvienības 

pārvaldes nevalstisko organizāciju pārstāve Ieva Bronko-Pastore (biedrība “Bauskas 

vecpilsēta”) nevar pilnībā piekrist ziņojumam un uzskata, ka konsenss šajā situācija nav 

nepieciešams (dažādi viedokļi sekmē savstarpējo sapratni, neskatoties uz viedokļu 

atšķirībām)”. 

 G.Kalniņš lūdz paskaidrot par domes rīcību šajā situācijā. A.Mačeks atbild, ka saskaņā 

ar likumdošanu lēmums nav paredzēts; priekšsēdētājs nosūtīs atbildi kolektīvā iesnieguma 

iesniedzējam ar pievienotu komisijas ziņojumu un slēdzienu; darbs turpināsies pēc plāna.  

 Ziņojumu pieņem informācijai. 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2022.gada pārskata apstiprināšanu 

(A.Vērmanis) 

Ziņo: A.Vērmanis. 

 Informē par pašvaldības konsolidēto 2022.gada pārskatu, kas sagatavots atbilstoši 

normatīvo aktu prasībām un saskaņā ar uzkrāšanas un darbības turpināšanas principu. 

Sistēmā pievienoti dokumenti – vadības ziņojums, grāmatvedības uzskaites principu 

apraksts, konsolidētā gada pārskata sagatavošanas principu apraksts, budžeta izpildes 

skaidrojums, finanšu instrumentu risku pārvaldīšanas apraksts, finanšu pārskats ar 

pielikumiem, revidentu atzinums.  

 Pārskatā apvienoti piecu pašvaldības  nodokļu maksātāju iestāžu pārskatu dati – 

Bauskas novada pašvaldība (ietilpst visas 45 iestādes), pašvaldības aģentūra “Iecavas 

veselības centrs”, Valles pašvaldības aģentūra, veco ļaužu un invalīdu pansionāts 

“Atvasara”, Vecumnieku veselības centrs.  

 Bilances kopsumma ir 197 627 933 EUR, salīdzinot ar iepriekšējo gadu, ir 

palielinājums par 13 244 077 EUR. 

 Informē par katru no bilances posteņiem: ilgtermiņa ieguldījumi 178 831 497 EUR, 

t.sk., nemateriālie ieguldījumi 400 153 EUR, pamatlīdzekļi 158 667 585 EUR, ilgtermiņa 

finanšu ieguldījumi 12 533 628 EUR, ilgtermiņa prasības 83 336 EUR, ieguldījuma īpašumi 

7 049 220 EUR, bioloģiskie aktīvi lauksaimnieciskajai darbībai 97 575 EUR. 

 Apgrozāmo līdzekļu sastāvs 18 796 436 EUR apmērā, t.sk., krājumi 447 885 EUR, 

īstermiņa prasības 3 419 796 EUR, nākamo periodu izdevumi un avansa maksājumi par 

pakalpojumiem un projektiem 344 997 EUR, īstermiņa finanšu ieguldījumi 5 314 EUR, 

naudas līdzekļi 14 578 444 EUR. 

 Informē par naudas līdzekļu izlietojumu pārskata gada beigās. Naudas līdzekļi sastāda 

14 578 444 EUR, t.sk., kasē 25 091 EUR, norēķinu kontos Valsts kasē un kredītiestādēs 14 

534 406 EUR, nauda ceļā 18 947 EUR (inkasētā nauda bankas kontā, kas ienāk kontā gada 

sākumā). 

 Bilances pasīvs sastāv no pašu kapitāla 141 000 894 EUR apmērā un saistībām 56 627 

039 EUR apmērā. 

 Pašu kapitāls 141 000 894 EUR apmērā, t.sk., rezerves 222 425 EUR un budžeta 

izpilde 140 778 469 EUR. 

 Saistības sastāv no uzkrājumiem 211 221 EUR apmērā un saistībām 56 415 818 EUR 

apmērā, t.sk., ilgtermiņa saistības 41 445 721 EUR, īstermiņa aizņēmumi un ilgtermiņa 

aizņēmumu daļa 3 800 828 EUR, īstermiņa saistības pret piegādātājiem 1 861 773 EUR, 

īstermiņa uzkrātās saistības 2 953 807 EUR, norēķini par darba samaksu un ieturējumiem 

88 133 EUR, saistības par nodokļiem, nodevām 1 786 772 EUR, pārējās īstermiņa saistības 

139 598 EUR, nākamo periodu ieņēmumi, avansa maksājumi un transferti 4 339 186 EUR. 
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 Gada pārskats parakstīts Valsts kases sistēmā, zvērināti revidenti apstiprinājuši, 

jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 173 “Par Bauskas novada pašvaldības 

konsolidētā 2022.gada pārskata apstiprināšanu’. 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par pašvaldības stipendijas piešķiršanu 

studējošiem, kuri apgūst medicīniskās izglītības programmu” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 174 “Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu ‘Par pašvaldības stipendijas piešķiršanu 

studējošiem, kuri apgūst medicīniskās izglītības programmu” 

apstiprināšanu”. 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības aģentūras 

“Iecavas veselības centrs” nolikums” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 
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 Izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 175 “Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu “Bauskas novada pašvaldības aģentūras “Iecavas 

veselības centrs” nolikums” apstiprināšanu”. 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Ētikas kodekss” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Sociālās un veselības komitejas, 

Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 176 “Par Bauskas novada pašvaldības 

noteikumu “Ētikas kodekss” apstiprināšanu”. 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Sociālās un veselības komitejas, 

Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 177 “Par Bauskas novada pašvaldības 

Ētikas komisijas nolikuma apstiprināšanu”. 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Ētikas komisijas apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 178 “Par Bauskas novada pašvaldības 

Ētikas komisijas apstiprināšanu”. 

 

 

9.p. 

Par investīciju projekta “Autoceļa “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” un Dārza ielas posma 

no Dzintaru ielas līdz autoceļam A9 “Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 
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Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 179 “Par investīciju projekta “Autoceļa 

“Dārza iela-Cielavas-Bružas-P93” un Dārza ielas posma no 

Dzintaru ielas līdz autoceļam A9 “Dārza iela-Cielavas-Bružas-

P93” pārbūve” iesniegšanu un aizņēmumu projekta 

īstenošanai”. 

 

 

10.p. 

Par investīciju projekta “Autoceļa A10 “V1040-Smiltaiņi-Audrupi-Jaunsvirkaļi” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 180 “Par investīciju projekta “Autoceļa 

A10 “V1040-Smiltaiņi-Audrupi-Jaunsvirkaļi” pārbūve” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

 

 

11.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 30.maija lēmumā “Par atbalstu 

projektam “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā””. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 181 “Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2019.gada 30.maija lēmumā “Par atbalstu projektam 

“Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana Bauskas novadā””. 

 

 

12.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 29. septembra lēmumā “Par 

aizņēmumu ERAF līdzfinansētā projekta “Deinstitucionalizācijas plāna īstenošana 

Bauskas novadā”, aktivitātes “Ēkas pārbūve grupu dzīvokļu un pakalpojuma “Atelpas 

brīdis” izveidei Slimnīcas ielā 4, Bauskā, Bauskas novadā” īstenošanai”. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 182 “Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022. gada 29. septembra lēmumā “Par aizņēmumu 

ERAF līdzfinansētā projekta “Deinstitucionalizācijas plāna 

īstenošana Bauskas novadā”, aktivitātes “Ēkas pārbūve grupu 

dzīvokļu un pakalpojuma “Atelpas brīdis” izveidei Slimnīcas 

ielā 4, Bauskā, Bauskas novadā” īstenošanai””. 

 

 

13.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta restaurācijas 

būvprojekta sagatavošanai. 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 183 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta restaurācijas būvprojekta 

sagatavošanai”. 

 

 

14.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēku Bauskā, Plūdoņa ielā 42 k-1, 42 k-2, 42 k-3 un 42 k-4 

arhitektoniski mākslinieciskajai inventarizācijai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 184 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

ēku Bauskā, Plūdoņa ielā 42 k-1, 42 k-2, 42 k-3 un 42 k-4 

arhitektoniski mākslinieciskajai inventarizācijai”. 

 

 

15.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 33 fasāžu arhitektoniski 

mākslinieciskajai inventarizācijai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 
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 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 185 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

ēkas Bauskā, Rīgas ielā 33 fasāžu arhitektoniski 

mākslinieciskajai inventarizācijai”. 

 

 

16.p. 

Par papildu finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā “Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skolas pārbūve “. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 186 “Par papildu finansējumu papildu 

būvdarbu veikšanai projektā “Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skolas pārbūve””. 

 

 

17.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 187 “Par izmaiņām Bauskas novada 

medību koordinācijas komisijas sastāvā”. 

 

 

18.p. 

Par Bauskas novada būvvaldes 2023.gada 26.janvāra lēmuma “Par atteikumu izsniegt 

reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas ielā 16, Iecavā” apstrīdēšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 188 “Par Bauskas novada būvvaldes 

2023.gada 26.janvāra lēmuma “Par atteikumu izsniegt 

reklāmas izvietošanas atļauju Rīgas ielā 16, Iecavā” 

apstrīdēšanu”. 

 

 

19.p. 

Par SIA “Biovide” reģistrēšanu asenizācijas pakalpojumu veikšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 
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Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 189 “Par SIA “Biovide” reģistrēšanu 

asenizācijas pakalpojumu veikšanai”. 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

reorganizāciju. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 190 “Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

reorganizāciju”. 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 
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Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 191 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 

skolas” telpu nomas maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 192 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skolas” 

telpu nomas maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu”. 

 

 

23.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Vecsaules 

pamatskola” nolikumā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 
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Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 193 “Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Vecsaules 

pamatskola” nolikumā”. 

 

 

24.p. 

Par grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu”. 

(I.Bramane) 

Ziņo: I.Bramane. 

 Lēmuma projekts papildināts: veicot grozījumus sākotnējā lēmumā šī gada februārī, 

nebija noslēdzies iepirkums būvuzraudzībai; summa šobrīd ir 14 495 EUR, kas ir mazāka, 

kā noteikts sākotnējā lēmumā. Autoruzraudzībai summa precizēta 9 680 EUR, summa 

pārsniedz sākotnēji paredzētās izmaksas. Papildus precizētas projekta neattiecināmās 

izmaksas, izslēdzot izmaksas par saimniecisko darbību 3 455,32 EUR, ko segs no 

pašvaldības budžeta. Sistēmā pievienots detalizēts aprēķins. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 194 “Par grozījumiem 2022.gada 

29.septembra lēmumā “Par projekta "Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu””. 

 

Plkst.10 uz sēdi ierodas deputāts J.Dūmiņš. 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” attīstības 

plāna saskaņošanu. 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 195 “Par Bauskas novada pašvaldības 

Iecavas pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” attīstības 

plāna saskaņošanu”. 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Bauskas pilsētas 

pamatskola” attīstības plāna saskaņošanu. 

(A.Mačeks, J.Rumba) 

Ziņo: A.Mačeks, J.Rumba. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

J.Rumba papildina par sporta zāles nepieciešamību, jo sportā palielināts sporta stundu 

skaits.   

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 196 “Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes “Bauskas pilsētas pamatskola” 

attīstības plāna saskaņošanu”. 
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27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Bauskas vecpilsēta”. 

(A.Mačeks, G.Kalniņš, D.Šķiliņa) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Sociālās un veselības komitejas, 

Vides un attīstības komitejas, Finanšu komitejas sēdēs.  

 G.Kalniņš jautā, vai vienojās par atbalsta sniegšanu biedrībai. D.Šķiliņa atbild, ka 

sarunās vienojās par elektroapgādes atjaunošanu, sanitāro telpu sakārtošanu lietošanas 

līmenī; saistībā ar apkures sistēmu, tika veiktas pārrunas ar ēkas 1.stāva īpašnieku, kurš par 

sagatavos tāmi savas apkures sistēmas paplašināšanai, nodrošinot apkuri kā pakalpojumu.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 197 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Pasta ielā 5, Bauskā daļas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Bauskas vecpilsēta””. 

 

 

28.p. 

Par dzīvojamās mājas Salātu ielā 28, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts marta Vides un attīstības komitejas sēdē. Notikušas vairākas tikšanās par 

mājas pārvaldīšanas procesu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 198 “Par dzīvojamās mājas Salātu ielā 

28, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam”. 

 

 

29.p. 

Par dzīvojamās mājas “Centrs 15”, Pastališķos, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 199 "Par dzīvojamās mājas "Centrs 15", 

Pastališķos, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu 

mājas pārvaldniekam" 

 

 

30.p. 

Par dzīvojamās mājas “Centrs 16”, Pastališķos, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 200 “Par dzīvojamās mājas “Centrs 16”, 

Pastališķos, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu 

mājas pārvaldniekam”. 

 

 

31.p. 

Par dzīvojamās mājas “Centrs 17”, Pastališķos, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 201 “Par dzīvojamās mājas “Centrs 17”, 

Pastališķos, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu 

mājas pārvaldniekam”. 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-18, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu un atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 



22 

 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 202 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - Smaidas-18, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu 

un atsavināšanu”. 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas iela 5-3, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 203 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas iela 5-3, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Ceplis 5” - 4, Ceplis, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 
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Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 204 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Ceplis 5” - 4, Ceplis, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Liepu iela 5-10, Rītausmas, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 205 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa Liepu iela 5-10, Rītausmas, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu”. 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15”- 9, Pastališķi, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 206 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15”- 9, Pastališķi, Īslīces 

pagasts, Bauskas novads atsavināšanu”. 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15”- 12, Pastališķi, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 207 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Centrs 15”-12, Pastališķi, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu”. 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 13”- 11, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 208 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 13’-11, Rītausmas, 

Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu”. 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16”- 28, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 209 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16”-28, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu”. 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Upmala”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 210 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Upmala”, Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kārkliņi”, Svitenes pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 211 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Kārkliņi”, Svitenes pagastā 

atsavināšanu”. 

 

 

42.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā. 

(E.Grigorjeva) 

Ziņo: E.Grigorjeva. 

 Sakarā ar S.Smolijas darba tiesisko attiecību pārtraukšanu ar pašvaldību, komisijas 

sastāvā ievēlēt būvvaldes arhitekti E.Arāju. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 212 “Par izmaiņām Bauskas novada 

pašvaldības Atļauju izsniegšanas komisijas sastāvā”. 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 27.aprīlī plkst.10:18. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2023.gada 25.maijā plkst.9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 64 lp. 

2. 27.04.2023. saistošie noteikumi Nr.5 un paskaidrojuma raksts uz 9 lp. 

3. 27.04.2023. saistošie noteikumi Nr.6 un paskaidrojuma raksts uz 6 lp. 

4. 27.04.2023. noteikumi Nr.5 uz 6 lp. 

5. 27.04.2023. nolikums Nr.12 uz 3 lp. 

6. 27.04.2023. nolikums Nr.13 uz 1 lp. 

7. Pirmsskolas izglītības iestādes “Dartija” attīstības plāns uz 6 lp. 

8. Izglītības iestādes “Bauskas pilsētas pamatskola” attīstības plāns uz 10 lp. 

9. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 7 lp. 

 

 

 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 

 


